
Åtgärdsplan 2024

Enligt lag (2023:196) om kommuners ansvar för brottsförebyggande arbete ska kommunerna ta fram en lägesbild över
brottsligheten i kommunen. Med lägesbilden som underlag och utifrån genomförd orsaksanalys ska åtgärder för att förebygga
brott och öka tryggheten inom respektive prioriterat samverkansområde anges. Åtgärdsplanen utgår från de prioriterade
samverkansområdena i den centrala samverkanöverenskommelsen. Det finns en flik per prioriterat samverkansområde. Har
stadsdelsförvaltningen och lokalpolisområdet enats om ytterligare samverkansområden så anges de även här. Infoga i så fall
en ny flik.

I åtgärdsplanen beskrivs det operativa arbetet som ska genomföras inom respektive prioriterat samverkansområde.
Åtgärdsplanen förtydligar om det är en punktinsats eller en del av ordinarie arbete. Insatserna specificeras med en tydlig
kortfattad beskrivning av vad som ska göras, hur det ska utföras, vilka som är ansvariga och tidsplan. Åtgärderna som anges
kan både vara sådana som genomförs i samverkan med polisen och på egen hand i den egna organisationen. Kolumnen
gällande uppföljning fylls inte i vid upprättandet av åtgärdsplan men anges redan nu för att underlätta vid uppföljningen i
slutet av året.

För att lyckas med att ta fram åtgärder som påverkar de identifierade utmaningarna, krävs att en väl genomförd analys av
möjliga orsaker till problemet och konkreta mål finns. Utgå från er lägesbild och orsaksanalys för att formulera åtgärder.

I arbetet med lägesbild och åtgärdsplaner ska Strategin för att minska risken för att barn, unga och unga vuxna dras in i
kriminalitet samt arbetet mot våldsbejakande extremism integreras.

Åtgärdsplaner ska beslutas av stadsdelsnämnderna och lämnas in i samband med tertialrapport 1.

Ta gärna stöd av BRÅ:s material:
Välj åtgärder som påverkar orsakerna - Brottsförebyggande rådet (bra.se)

https://bra.se/forebygga-brott/arbeta-brottsforebyggande/genomforande/valj-atgarder-som-paverkar-orsakerna.html


Prioriterat samverkansområde Orsak Åtgärd När

Unga i riskzon för destruktivt beteende Beskriv orsaken till problemet, kan
vara flera, gör då flera separata
åtgärder.

Koppla åtgärd mot respektive
orsak. Beskriv tydligt vad som
ska göras och hur det ska
utföras.

Ange tid för när
åtgärden ska vara
genomförd (alt
linjearbete).

Operativ kommunikation Rekryteringen av unga till
kriminalitet är synlig i området och
gemensamma
kommunikationsinsatser planeras

Skola, Polis och Socialtjänst
planerar gemensamma
skolbesök, föräldramöten
m.m.

2024

Nattvandring Öka närvaron av vuxna i det
oeffentliga rummet

Starta upp
nattvandringsgrupper

2024



Kompetensutveckling för medarbetare Behov av ökad samsyn och
kompetensutveckling

En halvdag planeras för
medarbetare inom skola,
polis och socialtjänst i syfte
att inspirera och
kompetensutveckla på temat
unga i riskzon.

2024





Vem Uppföljning

Ange vem som ansvarar
för åtgärden.

Beskriv vad som har genomförts. Hur har
parterna uppfyllt sina åtaganden.

Denna kolumn fylls i i samband med
uppföljning.

Särskilt utsedd
arbetsgrupp. Polisen
samordnar

Flertalet insatser har gjorts riktat till olika
skolor i stadsdelsområdet. Både skolbesök
och gemensamma föräldramöten.  Det har
ökat samverkan i frågorna, att alla parter
behöver vara med för att få till en
förändring.

Särskilt utsedd
arbetsgrupp. Sdf
samordnar

Vi har fått igång tre grupper som
nattvandrar sporadiskt, förutom
eldsjälarna som håller ihop grupperna är
det få som deltar i vandringarna.
Det är utmaningar om hur vi får igång
enskilda individer till att vara ute och
vandra. Det har bjudits in till flera
informationsmöten, men få har kommit.



Beredningsgruppen 140 deltagar från polisen,
utbildningsförvaltningen,
stadsdelsförvaltningen samt övriga.
Bestod av korta föreläsningar av Carin
Götblad och kommunpolis,
teaterföreställning "Det handlar om
demokrati" av Tage Granit och
panelsamtal.
Teatern var väldigt uppskattad och ledde
till många tankar hos åhörarna som de tog
med sig.
Halvdagen upplevdes som komprimerad
men givande.





Prioriterat samverkansområde Orsak Åtgärd När

Otrygga och brottsutsatta platser Beskriv orsaken till problemet, kan
vara flera, gör då flera separata
åtgärder.

Koppla åtgärd mot respektive
orsak. Beskriv tydligt vad som
ska göras och hur det ska
utföras.

Ange tid för när
åtgärden ska vara
genomförd (alt
linjearbete).

Vinsta industriområde - Olovliga bosättningar i bilar Bostadslösa personer, en plats som
saknar kapabla väktare under
nattetid.

Säkerställa att
parkeringsreglerna följs

kontinuerligt

Vinsta industriområde - Olovliga bosättningar i
fastigheter

Det finns tomställda lokaler i
området som är lätta att bryta sig
in i.

Säkerställa att det finns ett
tydligt skalskydd kring
fastigheterna

när behov uppstår



Vinsta industriområde - Nedskräpning En plats som saknar kapabla
väktare under nattetid.

Städning av platser kontinuerligt

Hässelby torg (ÖDS) - Ytorna i anslutning till
tunnelbanans entré och bänkarna vid grillkiosken
pekas ut som platser där narkotikaförsäljning/bruk
sker öppet. Det förekommer också rekryteringar av
12-15åringar till kriminella nätverk. Målgrupper som
syns på platsen är ungdomar/unga vuxna (17-
23åringar) och missbrukare. Ungdomarna hänger
från 14.00 och framåt. Missbrukarna hänger ibland
redan vid 07.00 men oftast från 10.00 och framåt.

Det är en central plats på torget, en
strategisk plats. Det är precis intill
tunnelbannan och busstorget. Man
syns och man har koll på mycket
genom att stå där. Det finns många
sittbänkar som möjligör häng. Det
finns också en grillkisok. Analysen
visar dock att grillkioskens placering
inte är avgörande för
problematiken. (Viktigt att ha med
sig i arbetet är att inte ta bort saker
utan att lägga till för att göra det
mer trevligt)

Fysiska åtgärder - Se över
sittbänkarna och belysningen.
Undersöka vilka typer av
åtgärder/aktiviteter som
behövs för att locka dit
barnfamiljer. Skapa en lekfull
miljö för barn genom tex
belysning, konst, gummi-
mark.

2024- 2025 (Mål att det
inte ska vara ÖDS 2030)



Hässelby torg (ÖDS) - Gångväg från och till torget
mellan tunnelbanan och BRF:en Taklisten pekas ut
som otrygg. Även här kan narkotikaförsäljning/bruk
ske öppet. Bilar kör ner till torget den här vägen.

Gångvägen upplves som lummig
och mörk. Det är möjligt för bilar
att köra ner

Fysiska åtgärder - Se över
växtligheten och belysningen.
Undersöka vilka åtgärder som
behövs för att skapa en trevlig
och öppen gångväg.
Undersöka om bilar ska köra
ner den vägen.

2024- 2025 (Mål att det
inte ska vara ÖDS 2030)

Hässelby torg (ÖDS) - Gångvägen mellan fastighet
Loftgången och fastighet Trymån. Här sker
narkotikaförsäljning och bruk. Används som smitväg

Gångvägen används ej av
allmänheten. Det saknas insyn och
social kontroll av platsen. Kamerar
täcker inte denna gångväg.

Fysiska åtgärder - Se över vad
som går att göra för att
försvåra för
narkotikaföräljningen där.
Undersöka cykelparkering.

2024- 2025 (Mål att det
inte ska vara ÖDS 2030)

Hässelby torg (ÖDS) - stråket mellan tunnelbanan
och stora torget. Upplevs som trångt och stökigt.

Grönskasförsäljare bereder ut sig.
Flera sittbänkar förekommer även
här. Ur tillgänglighetsperspektiv blir
torget ej tillgänglig.

Kontroll  och Fysiska åtgärder
- Se över tillstånd för
torghandel och sittbänkarna.

2024- 2025 (Mål att det
inte ska vara ÖDS 2030)



Hässelby torg (ÖDS) - stora torget, finns potential
för att göra den än mer attraktiv för barnfamiljer.

Mycket bra yta med scen och
fontän. På sommrarna aktiveras
torget vilket drar till sig
barnfamiljer och det är toppen. Vad
skulle man kunna göra mer för att
göra det trevligare på torget? Det
är en stor yta som klarar av mer
saker.

Platsaktiviering på torget.
Levande
Stockholm/Sommartorg.
Permenenta vissa åtgärder
inom ramen för Sommar på
torget

2024- 2025 (Mål att det
inte ska vara ÖDS 2030)

Hässelby torg (ÖDS) - Engelska parken, tillhåll för
missbrukare vår/sommar.

En mycket fin park men lockar inte
till sig invånare. I anslutning till
parken  finns flera verksamheter
riktat till målgruppen.

Det är svårt att genomföra
större fysiska åtgärder.
Parken är också K-märkt.
sociala insatser - Uppsäkande
arbete, närvaro av
uniformerad personal och
snabba hanteringar vid behov
av avvisningar är vitkiga.

2024- 2025 (Mål att det
inte ska vara ÖDS 2030)

Hässelby torg (ÖDS) - gångtunnel i anslutning till
torget. Narkotikagöms. Mycket spring

Orsakerna behöver utredas.
Troligtvis pga. växtlghet, dålig
belysning och klotter. Eventuellt
folktomt?

Fysiska åtgärder - Behöver
besökas och utredas

2024- 2025 (Mål att det
inte ska vara ÖDS 2030)



Hässelby torg (ÖDS) - ICA-garaget. Tillhåll för
missbrukare och ungdomar under vinterhalvåret.

Finns ytor man kan gömma sig i.
Räcken att sitta på.

Kontroll och fysiska åtgärder
- Ökat rondering, städning
och klottersanering behövs.
Mosqitoslarm utreds.

2024- 2025 (Mål att det
inte ska vara ÖDS 2030)

Hässelby torg (ÖDS) -Köparna- grupp 1 städade
personser reser till platsen för att handla narkotika.

Det finns tillgång till narkotika samt
enklet att ta sig till Hässelby torg
kommunalt och med bil.

Sociala insatser -Målgruppen
är svåra att nå. Bäst framgång
når vi genom att få bort
narkotikaförsäljningen från
torget. Det som prioriteras är
därför arbetet mot
narkotikaförsäljningen.

2024- 2025 (Mål att det
inte ska vara ÖDS 2030)



Hässelby torg (ÖDS) -Köparna - grupp 2
missbrukare, oftast män men även kvinnor
förekommer.

Det är flera faktorer som gör att
den här målgruppen samlas på
torget. Tillgången till narkotika är
stor. Systembolaget har också en
stor dragningskraft på den här
målgruppen. Det är lätt att ta sig till
Hässelby torg men tunnelbana och
buss. På torget finns även
socialtjänsten, regionen,
stadsmissionen och verksamheten
Vistet som riktar sig till
målgruppen. Det finns också en
offentlig toalett och många
sittmöjligheter/hängmöjligheter.
Det sammantaget gör torget till en
attraktiv mötespunkt för
målgruppen. En observation är att
målgruppen i Hässelby gård upplevs
som mer utåtagerande jämfört med
andra områden. En orsak skulle
kunna vara att det brukas kemiska
tabletter med oklara innehåll.
Dessa kan leda till snedtändningar
och psykos i högre grad. Det
förekommer förövrigt mycket bland-
missbruk. Alltså att man missbrukar
både alkohol och olika varianter av
narkotika samtidigt.

Sociala insatser - Att polis,
och socialtjänst arbetar
uppsökande gentemot den
här målgruppen. Informera
om behandlarna som kan ge
fem samtal utan att det
kostar något. Behandlarna
sitter på plan 0 i
förvaltningshuset, lätt att
komma in till dem.
Behandlarna behöver bli mer
synliga. Tex stå utanför
systembolaget någon timme i
veckan. Involvera mobila
teamet på arbete och välfärd,
samverka med kyrkan,
systembolaget, regionen,
Vistet, stadsmissionen och
fastighetsägarna för att nå ut.
Att ordningsvakterna hjälper
till när det blir
ordningsstörningar kopplat till
detta. Behandlarna,
ordningsvakterna och polisen
samverkar med
systembolaget som upplever
en problematisk arbetsmiljö
kopplat till målgruppen.

2024- 2025 (Mål att det
inte ska vara ÖDS 2030)



Hässelby torg (ÖDS) -Köparna- grupp 3,  ungdomar
och unga vuxna. Oftast män. Men även tjejer
förekommer. De flesta bor i området men det
förekommer också personer från andra delar av
Stockholm

Orsakerna beror på  individuella
faktorer som behöver utredas
enskilt.

Sociala insatser - Det behövs
en gemensam helhetsbild
kring individerna. Bli bättre på
att samverka kring
kartläggning av individerna
för att kunna bedriva ett
riktat och fokuserat arbete.
Det är orimligt att misstänka
alla ungdomar.

2024- 2025 (Mål att det
inte ska vara ÖDS 2030)



Hässelby torg (ÖDS) -Nyrekryteringar-Rekryteringar
av 12-15åringar till kriminella nätverk. De flesta är
från området men förekommer också personer från
andra delar av Stockholm

Orsakerna kan vara flera. Beror
också på indivudella faktorer som
behöver utredas enskilt.       En
dragningskraft som noterats är en
känd rappare med starka
kopplingar till nätverket. Vilket gör
det "coolt" att tillhöra nätverket. I
andra fall tvingas/luras man in i
kriminaliteten.

Sociala insatser - Nära
samverkan
staddelsförvaltningen,
polisen, skola och
ordningsvakter. Riktad instas
"Operativ kommunikation"
ett sätt att nå ut till
målgruppen och föräldarna i
samverkan med andra.
Det pågår mycket i detta
avseende, skolan har projekt
kring meningsfullfritid,
föreningssamordnare har en
liknande projekt på gång
tillsammans med
föreningarna. Operativ
kommunikation har startas
upp. 6-16 mötena ses över
inom ramen för
samverkanssturkturen.

2024- 2025 (Mål att det
inte ska vara ÖDS 2030)



Hässelby torg (ÖDS) - Säljarna - Säljarna tillhör
Hässelby gårdsnätverket. De flesta är män och är
mellan 12-25 år. Även tjejer misstänks förekomma.

Orsakerna beror på  individuella
faktorer som behöver utredas
enskilt.

Målgruppen erbjuds hjälp och
stöd  att lämna kriminialitet.
SIG, Trefas. Fält, fritid och
skola är viktiga.
Hässelby gårdsnätverket har
en tydlig hierari. De yngre
säljer narkotika, inte de äldre.
Vitkigt att ha koll på
individnivåerna för att kunna
bedriva ett framgångsrikt
arbete. "Äldre" kliver ner
ibland och säljer också.

2024- 2025 (Mål att det
inte ska vara ÖDS 2030)

Hässelby torg (ÖDS) - Förtroende -  Låg
anmälningsbenägenhet bland näringsidkarna. Dålig
kunskap om vad som finns och görs.

Anledningen är rädsla för
nätverkens våldskapital, misstro för
myndigheter och dålig kunskap om
vad finns/görs.

Gemensam närvaro, polis,
ordningsvakter och fältarna
syns tillsammans. Besöka
näringsidkare för att bygga
förtroende och relationer.
Prata med medborgarna på
torget. Höja lägsta nivå.
(Detta görs också delvis inom
ramen för operativ
kommunikation)
Kan lägesbildsmötena
förlängas för att prata om
näringslivet. Diskutera vilka
som är på plats och vilka som
kan genomföra besök.
Säkerhetsapp från svensk
handel har införts.

2024- 2025 (Mål att det
inte ska vara ÖDS 2030)



Maltesholmstorget (ÖDS) -Trappa till/från parken
stråket. På trappan samlas ungdomar som hanterar
narkotika. Det gör att allmänheten helst undviker
trappan, vilket i sin tur påverkar antalet besökare till
parken och parkleksstråket på ett negativit sätt.

Trappan är mörklagd och skymd på
grund av mycket växtligthet.
Trappan har också många bänkar
som möjliggör stora samlingar.

Fysisk åtgärd - Träd- och
buskagebeskärning, se över
belysningen, undersöka om
bänkar kan tas bort/bli färre,
undersöka behovet av
Mosquitos som gör det
besvärligt för ungdomar att
hänga på platsen under en
längre tid. Arbetsgruppen har
också i uppdrag att  göra en
konsekvensanalys av
åtgärderna.

2023-2026 (Målter är
att det inte ska vara
ÖDS 2026)

Maltesholmstorget (ÖDS) - Gågatan är mörk och
gömd. Risken att upptäckas när man står här är låg.
Allmänheten använder inte den här gågatan särskilt
flitigt.

Gågatan är mörk och gömd. Risken
att upptäckas när man står här är
låg. Allmänheten använder inte den
här gågatan särskilt flitigt.

Fysisk åtgärd - Åtgärderna
som beskrivs under övriga
punkter kan ha positiva
effekter på den här platsen.
sensorstyrd  belsyning och
mosquitos ska undersökas.
Arbetsgruppen har också i
uppdrag att  göra en
konsekvensanalys av
åtgärderna.  Kan marken på
sikt lämnas över till BRF och
stängas av? - ska undersökas,
en större fråga.

2023-2026 (Målter är
att det inte ska vara
ÖDS 2026)



Maltesholmstorget (ÖDS)- En parkering mellan
Hemköp, Svenska kyrkan och
bostadsrättsföreningarna Mälarutsikten och Lovön.
Denna plats pekas ut som särskilt utsatt. Till
parkeringen kommer personer med bilar och
elsparkcyklar för att göra en snabb naroktikaaffär.

Det är väldigt smidigt  att snabbt
köra in och ut från parkeringen.
Även om de närliggande BRF:erna
har viss insyn så saknar platsen
kapabla väktare. Platsen upplevs
också som mörk kvällstid/vintertid.

Fysisk åtgärd - Följande ska
undersökas: Farthinder innan
svängen till parkeringen så att
bilar behöver sakta ner innan
man kör in. Parkeringsbom,
kamera som registerar
regnummer (det är en
betalparkering), sensorstyrd
belysning som tänds när man
kör in. Arbetsgruppen har
också i uppdrag att  göra en
konsekvensanalys av
åtgärderna. Ansöka om
trygghetsmedel.

2023-2026 (Målter är
att det inte ska vara
ÖDS 2026)



Maltesholmstorget (ÖDS) - Torget drar till sig
ungdomshäng och narkotikahantering.

Platsen ger  bra sikt över hela
området samt ger möjligheten att
fånga upp flöden från tunnelbanan.
Torget är tomt, det gör att trygga
vuxna inte stannar upp på torget.
På vintern upplevs belysningen som
mysig men mörk.

Fysiska
åtgärder/Platsaktivering - Se
över belysningen samt
aktiviera platsen. T ex ha kvar
levande stockholm (väldigt
uppskattad) och undersöka
vilka fler aktiviteter vi kan ha
på platsen. Undersöka också
om vi kan ha en gemensam
insatsdag varannan vecka/ha
utsättningsmöten på platsen.
Ta fram ett årshjul för
aktiviteter. Arbetsgruppen
ska undersöka vilka andra
aktörer som kan involveras i
aktiviteter
(idrottsförvaltningen,
kulturförvaltningen,
arbetsmarknadsförvaltningen
)om det finns eventuella
medel att söka för detta.

2023-2026 (Målter är
att det inte ska vara
ÖDS 2026)



Maltesholmstorget (ÖDS) - Ett hörn mellan
Hemköp, kyrkan och parkeringen. Platsen drar till
sig ungdomshäng och narkotikahantering.

Hörnet är mörk och gömd och det
är svårt att bli upptäckt när man
står här.

Fysisk åtgärd - Detta kan ske
med enkla medel som att
sätta en blomkruka där.
Arbetsgruppen får undersöka
vad som är möjligt samt göra
en konsekvensanalys av
åtgärderna.  Trygghetsmedel

2023-2026 (Målter är
att det inte ska vara
ÖDS 2026)

Maltesholmstorget (ÖDS) - Köpare typ 1 -
"städade" personer färdas till platsen för att handla
narkotika. Dessa använder oftast bil gör en snabb
affär och lämnar platsen fort. Oftast män.

Maltesholmstorget ett fint och
trevligt torg, vilket gör att denna
målgrupp kan smälta in. Det finns
också en parkering där den fysiska
utformningen möjliggör en snabb
narkotikaffär. Det är låg risk för
målgruppen att bli sedda/åka fast.

Fysiska insatser - Denna
målgrupp kan vi
påverka/minska genom de
fysiska åtgärderna i utemiljön.
Att göra parkeringen mindre
tillgänglig och öka
upptäcksrisken.

2023-2026 (Målter är
att det inte ska vara
ÖDS 2026)



Maltesholmstorget (ÖDS) - Köpare typ 2 -
missbrukare. Oftas män.

Det finns narkotika att köpa på
platsen och det finns ytor som gör
att du kan handla narkotika utan att
affären kan upptäckas. Det vill säga,
det är låg risk att åka fast.

Sociala insatser - Denna
målgrupp kan vi delvis
påverka genom att aktivera
torget. Men vi behöver också
fånga upp personerna och
erbjuda hjälp och stöd.

2023-2026 (Målter är
att det inte ska vara
ÖDS 2026)

Maltesholmstorget (ÖDS) - Köpare typ 3 -
ungdomar och unga vuxna. Oftast män.

De bor i området och är en del av
nätverket eller hänger runt
nätverket.

Sociala insatser - Riktat
uppsökande arbete (SIG, fält,
trefas, uppsökare,
föräldrarådgivare, polisära
insatatser,skolkuratorer).
Värdegrundsarbete kopplat
till nyrekryteringar på
Parkleken stråket.  Glöm inte
tjejer. Koppla ihop arbetet
med insatsen Operativ
kommunikation som syftar till
att stoppa nyrekryteringar.

2023-2026 (Målter är
att det inte ska vara
ÖDS 2026)



Maltesholmstorget (ÖDS) - Säljare - Säljarna tillhör
Hässelby strandsnätverket. De flesta är män och är
mellan 13-30 år.

Orsakerna beror på  individuella
faktorer som behöver utredas
enskilt.

Sociala insatser -  (slå ihop
detta med föregående
arbetsgrupp) Riktat
uppsökande arbete (SIG, fält,
trefas, uppsökare,
föräldrarådgivare, polisära
insatatser,skolkuratorer).
Värdegrundsarbete kopplat
till nyrekryteringar på
Parkleken stråket.  Glöm inte
tjejer. Koppla ihop arbetet
med insatsen Operativ
kommunikation som syftar till
att stoppa nyrekryteringar.

2023-2026 (Målter är
att det inte ska vara
ÖDS 2026)

Maltesholmstorget (ÖDS) - Låg
anmälningsbenägenhet. Dålig kunskap om vad som
finns och görs.

Anledningen är rädsla för
nätverkens våldskapital, misstro för
myndigheter och dålig kunskap om
vad finns/görs.

Kommunkations insatser -
Kommunikationsinsatser. Att
en kommunikationsplan tas
fram, kartlägger de språken
som finns i Hässelby strand,
identifierar
kommunikationskanaler,
informerar om vikten av att
anmäla brott/felanmälningar
(polis, tyck till), informera om
de insatser som görs i
området och belysa när
platsen inte längre klassas
som en öppen drogscen.

2023-2026 (Målter är
att det inte ska vara
ÖDS 2026)





Vem Uppföljning

Ange vem som ansvarar
för åtgärden.

Beskriv vad som har genomförts. Hur har
parterna uppfyllt sina åtaganden.

Denna kolumn fylls i i samband med
uppföljning.

Trafikkontoret samt
fastighetsägare

Genom ett ökat engagemang och
agerande från driften på Trafikkontoret
har renhållningen förbättrats vilket gjort
att även parkerade bilar uppmärksammas
oftare vilket gör att platsen minska i
attraktivitet för att bo i bilarna. Även
fastighetsägarnas bevakningsbolag arbetar
med att störa bort de som bor i bilarna. Vi
får färre rapporter om boende i bilar.

Fastighetsägare Fastighetsägarna i området är ansvariga
för att öka skalskyddet, vilket de har gjort.
Liten problematik runt detta under året.
Stadsdelsförvaltningen har tillsammans
med lokalpolis Vällingby tagit fram en
lokal rutin för avhysning av bosättningar
som har visat sig vara effektiv, alla vet vem
som gör vad och i vilken ordning.
Bosättningar finns kvar men de
uppmärksammas så fort förvaltningen får
kännedom om dem, då sätts bollen i
rullning enligt rutinen. Processen har blivit
mer effektiv och tidsmässigt kortare.



trafikkontoret,
stadsdelsförvaltnignen
samt fastighetsägare

Genom en ökad delaktighet och ökat
agerande från driften på Trafikkontoret
har renhållningen på stadens gator
förbättrats avsevärt. Trafikkontoret får
väktarrapporten direkt till sig och kan med
det agera snabbt. Fastighetsägare i
området ser en rejäl förbättring.

En arbetsgrupp som leds
av Trafikkontoret.
Kristoffer Bengtsson/
Roland Pacerek.
Trafikkontoret ser över
vilka kompetenser som
behöver ingå i
arbetsgruppen för att
undersöka åtgärderna.

Arbetsgruppen har påbörjat sitt arbete
med platsen, det kommer även att ingå i
det nära samarbete som förvaltningen har
med Levande Stockholm och deras projekt
med semifasta installationer. En ny
utmaning har uppstått, Stadsmissionen
har öppnat en verksamhet i fasigheten vid
det lilla torget som tar emot missbrukare
och andra som behöver ett mål mat och
lite omsorg mellan 09.00-13.00 varje
vardag. Detta har skapat en ökad
otrygghet hos näringsidkare och de som
passerar. Det positiva är att färre barn och
unga hänger på platsen, vilke täven kan
bero på att polisen utfärdat vistelseförbud
för ett antal nyckelpersoner inom
narkotikaförsäljningen.



En arbetsgrupp som leds
av stadsdelsförvaltningen.
Patrik Carlzon.
Stadsdelsförvaltningen ser
över vilka kompetenser
som behövs i
arbetsgruppen. Frågan om
fordon hanteras av
Trafikkontoret. Ska den
vägen anvädas som
in/utfart till torget.

Förvaltningen har med hjälp av
trygghetsinvesteringar sett över
växligheten på platsen, planerat lägre
växter och mer färgglada samt att
beslöyningen har setts över. Färre
rapporter om otrygghet på platsen.

En arbetsgrupp som leds
av Trafikkontoret.
Kristoffer Bengtsson/
Roland Pacerek.
Trafikkontoret ser över
vilka kompetenser som
behöver ingå i
arbetsgruppen för att
undersöka åtgärderna.

Inget är genomfört under 2024. Kommer
att hanteras av stadsdelssamordnare
under 2025.

En arbetsgrupp som leds
av Trafikkontoret.
Kristoffer Bengtsson/
Roland Pacerek.
Trafikkontoret ser över
vilka kompetenser som
behöver ingå i
arbetsgruppen för att
undersöka åtgärderna.

Inget är genomfört under 2024. Kommer
att hanteras av stadsdelssamordnare
under 2025.



Stadsdelsförvaltningen är
ansvariga för
platsaktiveringen.
Trafikkontoret ser över
Levande
Stockholm/Sommar trog
och vad som skulle kunna
permentas. Samt
undersöker vilka andra
åtgäder som skulle kunna
vara möjliga för att skapa
ännu mer trevnad.

På torget har det under året funnits en
torghandlare vilket skapar en aktivitete på
torget. Under sommaren har detta varit
en plats för Sommartorg, Levande
Stockholm, vilket har uppskattats hos
boende och näringsidkare. Flera olika
platsaktiveringar har anordnats under året
av förvaltningen i samverkan med bl.a
föreningar, fastighetsägare. Det har varit
Sommar på torget med aktiviteter för
barn, unga och äldre under nio veckor,
teater, aktivitetsdagar under loven med
mera. Även en dag runt beredskap
ordnades under hösten vilket lockad
personer i alla åldrar.

Stadsdelsförvaltningen,
polisen, ordningvakter.
Detta återkommer texten
till under köpare typ två.

Redogörs nedan, Köpare grupp 2

Stadsdelsförvaltningen
och Teafikkontoret.

Inget är genomfört under 2024. Kommer
att hanteras av stadsdelssamordnare
under 2025.



Fastpartner i dialog med
stadsdelsförvaltningen,
polisen, ordningsvakterna.

Fokusmöten runt garaget har genomförts
där berörda aktörer har deltagit.
Fastighetsägaren FastPartner har ett stort
ansvar för åtgäder, nu är kameror och
mosquitolarm beställda och kommer att
installeras i början av 2025. Fältare och
ordningsvakter rör sig på platsen när de är
i närheten.
Är en höst/vinterproblem.

Detta sker genom alla
andra insatser som de
olika arbetsgrupperna
ansvarar för.

Genom en ökad närvaro av olika
funktioner från stadsdelsförvaltningen,
polisen, socialförvaltningen och stadens
mobila väktare har den stört platsen vilket
gjort att försäljningen inte kunnat
genomföras i lika stor grad.



En arbetsgrupp som leds
av stadsdelen (Sqiptar
Oseku). I arbetsgruppen
bör polis, ordningsvakter,
behandlarna, vistet,
regionen delta. En plan för
samverkan med berörda
aktörer bör tas fram.
Shiqtar undersöker vilka
fler som bör vara med i
arbetsgruppen.

Tillsammans med olika verksamheter inom
stadsdelsförvaltningen, polisen, stadens
mobila ordningsvakter samt uppsökande
socialarbetare från både
socialförvaltnignen och
stadsdelsförvaltningen har uppsökande
besök gjorts. Framför allt under sommar
halvåret. Detta har gjorts utifrån en
schemalagd plan, där de olika
funktionerna har turats om, detta för att
öka antalet tillfällen men även för att olika
funktioner har olika uppdrag. En
samverkan har upprättats med
Systembolaget , vilket har varit
uppskattat.



Arbetsgruppen leds av
stadsdelsförvaltningen,
Jamila Lodhi. I
arbetsgruppen bör
polisen, skolorna, polisen,
ordningsvakterna,
Shqiptar/Någon från SIG
ingå. Jamila undersöker
vilka som behöver vara i
arbetsgruppen och
sammankallar till möten.
Shqiptar och Jamila krokar
arm i detta.

Tillsammans med olika verksamheter inom
stadsdelsförvaltningen, polisen och
socialförvaltningen har ett arbete skett för
att identifiera individer, fånga upp dem
och erbjuda olika stödinsatser för att
förhindra fortsatt missbruk av narkotika.



Polisen håller i operativ
kommunikation. I arbetet
ingår socialtjänsten och
skolan.
6-16 mötena kan
användas mer för att
förebygga
nyrekryteringar, tex kan
mötena användas till att
göra en gemensam
orsaksanalys av
målgruppen. Idag finns
det en försiktighet på
mötena, vilket gör att
mötena inte blir
meningsfulla. I arbetet
med meningsfull fritid blir
fritidsgårdarna,
föreningssamordnare,
idrottsförvaltningen,
skola, viktiga spelare

Flertalet kommunikationsinsatser har
gjorts riktat till olika skolor i
stadsdelsområdet. Både skolbesök och
gemensamma föräldramöten.  Det har
ökat samverkan i frågorna, att alla parter
behöver vara med för att få till en
förändring.



Arbetsgruppen leds av
stadsdelsförvaltningen,
Jamila Lodhi. I
arbetsgruppen bör
polisen, skolorna, polisen,
ordningsvakterna,
Shqiptar/Någon från SIG
ingå. Jamila undersöker
vilka som behöver vara i
arbetsgruppen och
sammankallar till möten.
Shqiptar och Jamila krokar
arm i detta.

Tillsammans med olika verksamheter inom
stadsdelsförvaltningen, polisen och
socialförvaltningen har ett arbet skett för
att identifiera individer, fånga upp dem
och erbjuda olika stödinsatser för att
förhindra fortsatt delaktighet i kriminella
aktiviteter.

Stadelsförvaltningen leder
arbetsgruppen, Ellen
Forberg, kommunikatör.
Havafast och Fastpartner
är viktiga för att nå ut till
näringsidkarna.
Stadsdelsförvaltningen är
ansvariga för
säkerhetsappen.

Den ökade närvaron och synligheten i
området av polis, stadens mobila
ordningsvakter samt fältare har varit mer
frekvent. För att öka tilliten till
myndigheterna från de som bor, verka och
vistas i området.
Det har inte varit någon särskild insats
riktat till näringsidkarna förutom enskilda
besök och samtal. Tyvärr har inte
införandet av Svensk Handels
säkerhetsapp fallit väl ut, endast en
näringsidkare har anslutit sig.
Inför julhelgerna har
stadsdelsförvaltningen varit på plats för
att bjuda på glögg med syftet att vara
närvarande på platsen samt samtala med
boenden. De som förvaltningen pratat
med beskriver ett lugnare Hässelby gård.



En arbetsgrupp som leds
av stadsdelen Patrik
Carlzon. I arbetsgruppen
bör Mikael Siivola, Lotta
Magnusson och Kalle
Stamyr ingå. Patrik ser
vidare över vilka som
behöver involveras och
sammankallar till möten.
(Kyrkan, BRF Lovön, och
Parkeleken stårket som
ligger närmast trappan
bör vara referensgrupp till
arbetsgruppen.)
Mälarutsikten

Stadsdelsförvaltningen har beskurit träd
och buskage på platsen, även den soffa
som fanns där tidigare har bytts ut till två
stolar.
Belysning ska åtgärdas men är försenade
med anledning av sen leverans.

En arbetsgrupp som leds
av trafikkontoret,
Kristoffer
Bengtsson/Roland
Pacerek. I arbetsgruppen
bör Patrik Carlzon och
Mikael Siivola ingå. Roland
tillsammans med Thomas
Ahlskog undersöker vilka
fler som behöver ingå i
arbetsgruppen och
sammankallar till möten.
(Kyrkan, BRF
Mälarutsikten och
Hemköp bör vara
referensgrupp till
arbetsgruppen).

Det finns en planering av ombyggnation
som leds av Trafikkontoret för platsen.
Arbetets start har skjutits upp med
anledning av entreprenör samt kyla,
beräknas påbörjas under våren 2025.



En arbetsgrupp som leds
av trafikkontoret (Roland
Pacerek). I arbetsgruppen
bör Patrik Carlzon och
Mikael Siivola ingå. Roland
tillsammans med Thomas
Ahlskog undersöker vilka
fler som behöver ingå i
arbetsgruppen och
sammankallar till möten.
(Kyrkan, BRF
Mälarutsikten och
Hemköp bör vara
referensgrupp till
arbetsgruppen). Vi enades
om att det vore bra med
en utredning gällande
parkeringen, så att vi
tillsammans med berörda
parter kan enas om hur vi
vill att parkeringen ska se
ut och nyttjas framåt. En
nyckelfråga i det är
Stockholm Parkering och
hur dem ser på frågan. Vi
kommer söka kontakt
med dem för att utröna
detta. Därefter får vi se
hur vi tar arbetsgruppen
framåt.

Det finns en planering av ombyggnation
som leds av Trafikkontoret för platsen.
Arbetets start har skjutits upp med
anledning av entreprenör samt kyla,
beräknas påbörjas under våren 2025.



Trafikkontoret ser över
belysningen. En
arbetsgrupp som leds av
stadsdelen (Gabriel
Tshidimu). I
arbetsgruppen bör Anna
Magnfors, Karin Lundin,
Mickael Siivola, Kalle
Stamyr och  krykan ingå.
Gabriel undersöker vilka
fler som ska ingå och
sammakallar till möten.
Shanna Abas, Jamila Lodhi
och Sophie Seton
undersöker gemensama
utsättningar.

Det finns en planering av ombyggnation
som leds av Trafikkontoret för platsen.
Arbetets start har skjutits upp med
anledning av entreprenör samt kyla,
beräknas påbörjas under våren 2025.
 Under sommaren har detta varit en plats
för Sommartorg, Levande Stockholm,
vilket har uppskattats hos boende och
näringsidkare. Under sommaren har
Sommar på torget med aktiviteter för
barn, unga och äldre varit på platsen
under nio veckor. Det har även spelats lite
teater.



En arbetsgrupp som leds
av trafikkontoret
Kristoffer
Bengtsson/Roland
Pacerek. I arbetsgruppen
bör Patrik Carlzon och
Mikael Siivola ingå. Roland
tillsammans med Thomas
Ahlskog undersöker vilka
fler som behöver ingå i
arbetsgruppen och
sammankallar till möten.
(Kyrkan, BRF
Mälarutsikten och
Hemköp bör vara
referensgrupp till
arbetsgruppen).

Det finns en planering av ombyggnation
som leds av Trafikkontoret för platsen.
Arbetets start har skjutits upp med
anledning av entreprenör samt kyla,
beräknas påbörjas under våren 2025.

Se flik fysiska miljön.
Insats Nr8. Parkering.

Det finns en planering av ombyggnation
som leds av Trafikkontoret för platsen.
Arbetets start har skjutits upp med
anledning av entreprenör samt kyla,
beräknas påbörjas under våren 2025.



En arbetsgrupp som leds
av stadsdelen Shiqptar
Oseku. I arbetsgruppen
bör Lena Svärd, Elvir Fejzic
och kyrkan ingå. Shiqptar
undersöker vilka som
behöver vara med i
arbetsgruppen och
sammankallar till möten.

Tillsammans med olika verksamheter inom
stadsdelsförvaltningen, polisen samt
uppsökande socialarbetare från både
socialförvaltnignen och
stadsdelsförvaltningen har uppsökande
besök gjorts. Framför allt under sommar
halvåret. Detta har gjorts utifrån en
schemalagd plan, där de olika
funktionerna har turats om, detta för att
öka antalet tillfällen men även för att olika
funktioner har olika uppdrag.

Arbetsgruppen leds av
stadsdelen Jamila Lodhi. I
arbetsgruppen bör
Shiqptar Oseku, Elvir
Fejzic, polisen,
Maltesholmssskolan och
Engelska skolan ingå.
Jamila undersöker vilka
som behöver vara i
arbetsgruppen och
sammankallar till möten.
Shiqptar och Jamila krokar
arm i detta. Parkleken
bidrar med kunskap
utifrån behov.

Tillsammans med olika verksamheter inom
stadsdelsförvaltningen, polisen och
socialförvaltningen har ett arbete skett för
att identifiera individer, fånga upp dem
och erbjuda olika stödinsatser för att
förhindra fortsatt missbruk av narkotika.



Arbetsgruppen leds av
stadsdelen Jamila Lodhi. I
arbetsgruppen bör
Shiqptar Oseku, Elvir
Fejzic, polisen,
Maltesholmssskolan och
Engelska skolan ingå.
Jamila undersöker vilka
som behöver vara i
arbetsgruppen och
sammankallar till möten.
Shiqptar och Jamila krokar
arm i detta. Parkleken
bidrar med kunskap
utifrån behov.

Tillsammans med olika verksamheter inom
stadsdelsförvaltningen, polisen och
socialförvaltningen har ett arbete skett för
att identifiera individer, fånga upp dem
och erbjuda olika stödinsatser för att
förhindra fortsatt missbruk av narkotika.

En arbetsgrupp som leds
av stadsdelen (Ellen
Forsberg). I arbetsgruppen
bör kommunikatörer från
Havafast,
fastighetsbolagen,
trafikkontoret och polisen
ingå. Ellen sammankallar
till möten.

Den ökade närvaron och synligheten i
området av polis, stadens mobila
ordningsvakter samt fältare har varit mer
frekvent. För att öka tilliten till
myndigheterna från de som bor, verka och
vistas i området.
Det har inte varit någon särskild insats
riktat till näringsidkarna förutom enskilda
besök och samtal.
Inför julhelgerna har
stadsdelsförvaltningen varit på plats för
att bjuda på glögg med syftet att vara
närvarande på platsen samt samtala med
boenden. De som förvaltningen pratat
med beskriver ett lugnare
Maltesholmstorg.





Prioriterat samverkansområde Orsak Åtgärd När

Systemhotade brottslighet Beskriv orsaken till problemet, kan
vara flera, gör då flera separata
åtgärder.

Koppla åtgärd mot respektive
orsak. Beskriv tydligt vad som
ska göras och hur det ska
utföras.

Ange tid för när
åtgärden ska vara
genomförd (alt
linjearbete).



Välfärdsbrottslighet Välfärdsbrott är när personer och
företag utnyttjar välfärdssystemet
genom att gömma, eller ge felaktig,
information till myndigheter. Det
kan handla om bidragsfusk, falsk
dokumentation och felaktig
folkbokföring.
Välfärdsbrottsligheten påverkar
medborgarnas förtroende för
kommuneroch regioner vilket
ytterst är ett hot mot
rättssäkerheten och demokratin. Vi
ser att välfärdsbrottsligheten idag
är strukturerad,organiserad och
sker i nära koppling till den
kriminella ekonomi. SKR:s
bedömning är att det finns
välfärdsbrottslighet i princip alla
verksamheter där det är möjligt att
göra en vinst, för en individ eller ett
företag. Det gäller i alla kommuner
och regioner och i flertalet
verksamheter.

Hässelby/Vällingby har
etablerat ett tvärfunktionellt
forum för funktioner hos oss
där välfärdsbrottslighet
förekommer/missänks
förekomma. Förutom
förvaltningensrepresentanter
deltar lokalpolisen.
Stadsdelsförvaltningen deltar
i två av SLK:s utvalda
fokusområden samt inväntar
återkoppling i de forum där vi
inte har någon representant
(Lokalvård, assistans samt
daglig verksamhet). De
områden som initiallt deltar i
det tvärfunktionella forumet
för att ses i syfte att
kompetenshöja
organistaionen samt att
etablera ett nätverk inom
stadsdelsförvaltningen är:
ekonomikstbiståd,
redovisning, föreningsbidrag,
upphandling och lokalvård
samt representant för
övergripande
trygghetsarbetet inom sdf.
Hemtjänst samt HVB deltar
även i SLK:s forum.
För områdena hemtjänst,
HVB, och ekonomisktbistånd
tas riktade
kompetenshöjande APT
material fram. Samtliga av
gruppens deltagare har och
kommer fortsatt att erbjudas
kompetenshöjande insatser
såsom exempelvis
föreläsningar.

De riktade APT
materialen ska vara
framtagna innan
sommaren.
Kompetenshöjande
insatser sker löpande
men även fokuserat på
tex SKR:s
välfärdsbrottslighetsvec
ka v.43.



Näringslivsfrågor Näringslivet kan vid god samverkan
med stadsdelsförvaltningen vara en
möjliggörare och en
demokratiförstärkare. Näringslivet
är en viktig part för
Hässelby/Vällingby som plats.

Framtagande av
handlingsplan för ökad
samverkan med näringslivet. I
dialog med SBR och
näringslivssektionen SLK.
Handlingsplanen kommer att
fokusera -
platssamverkan/ÖDS,
attraktiv plats/levandegöra
stadsdelsområdet, ökat antal
arbetstillfällen, ökad tillit till
myndigheter bland
näringsidkarna, kontaktvägar
- hur når man sdf på bästa
sätt, möjliggöra för fler
ferieungdommar. Hitta
Brobyggare – fastighetsägare
som vägen till näringsidkarna.

Uppstartsmöte
tillsamans med SLK 31
jan. Forstatt dialog med
SLK samt SBR, 15 mars.
Inplanerad fortsättning
med SBR samt SLK 17
maj.





Vem Uppföljning

Ange vem som ansvarar
för åtgärden.

Beskriv vad som har genomförts. Hur har
parterna uppfyllt sina åtaganden.

Denna kolumn fylls i i samband med
uppföljning.



Enhetschef för trygghet
och
civilsamhällessamverkan
tar i samråd med
säkerhetsstrateg och
ansvarig funktion för
ekonomisktbiståd, HVB
samt hemtjänst fram det
riktade
kompetenshöjande
APT/utbildningsmaterial
et.

Den tvärfunktionella gruppen har träffats
vid fyra tillfällen under året.
Där emellan har mindre arbetsgrupper
träffats och tagit fram ett
seminariematerial som riktas till
handläggare inom myndighetsutövning i
socialtjänsten. Ett semiarie har
genomförts.
Stadsdelsförvaltningen har varit
representerade i två centrala
arbetsgrupper, HVB och Hemtjänst.
Två av medlemmarna deltar i en
utbildning som genomförs av eDup.



Avdelningschef samt
enhetschef trygghet och
civilsamhällessamverkan
.

Under hösten har sju företagsbesök
genomförts av enhetschef för tryghet och
civilsamverkan tillsammans med
samordnare från SBR. Dessa besök har
varit uppskattade och givande.
I de olika platssamverkansgrupperna som
finns inom stadsdelsförvaltningen finns
flera näringsidkare med som deltagare.





Prioriterat samverkansområde Orsak Åtgärd När

Särskilt utsatta och sårbara brottsoffer Beskriv orsaken till problemet, kan
vara flera, gör då flera separata
åtgärder.

Koppla åtgärd mot respektive
orsak. Beskriv tydligt vad som
ska göras och hur det ska
utföras.

Ange tid för när
åtgärden ska vara
genomförd (alt
linjearbete).

Äldre, funktionsnedsatta, annan nationalitet, HBTQ,
kognitivt funktionsnedsatta

Sårbara pga nedsättningar i
funktioner både synliga och
osynliga funktionsnedsättningar. En
äldre generation som inte är van
vid en digitaliserad värld samt tror
på den goda viljan hos folk.

Information via
beställarenheten och
förebyggande enheten, via
brev, mejl och media.  Ges
info från handläggarna vid
första besöket.  Utbildningar
på förebyggande enheten.

Under året i linjen

Nätbedrägerier Information och utbildning via
förebyggande enheten

Under året i linjen



Äldre som blir utsatta för våld i nära relationer Make, maka, partner, anhöriga,
barn som har en
neuropsyk/missbruk som bor
hemma hos den äldre föräldern

Ansvariga chefer ombesörjer
att den kunskap och
utbildningar som finns når
medarbetare som kommer i
kontakt med äldre.
Biståndshandläggare
använder de metoder som
finns för att upptäcka VIR.
Temavecka??

Under året i linjen
Temavecka??

Äldre som riskerar hemlöshet eller lever i
hemlöshet

Är utsatta då de äldre kan blir av
med sina tillhörigheter

Vräkningsförebyggande,
uppsökande insatser

Under året i linjen

Äldre som nyanlända som inte kan vända sig till
samhället för hjälp

Får inte rätt hjälp i rätt tid Dialog med
Medborgarkontoret för att
tar reda på vad de kan göra.
Bjuda in till AVL.

Under året i linjen



Personer utsatta för våld i nära relation Särskilt utsatta då förövaren är en
person som de borde ha en nära
och förtroendefull relation till.

Info- och samverkansmöten,
särskilt anpassade insatser
utifrån behov, samverkan
med polis, kalla till lokal
samverkan om våld.
Revidering av rutiner och
workshops, fördjupad
metodtid utifrån ett
intersektionellt perspektiv.

Under året i linjen, med
medel från statsbidrag



Personer utsatta för våld i nära relation Särskilt utsatta då de som behöver
söka skyddat boende ofta blir
bostadslösa.

Sökt och beviljats statsbidrag
för att utarbeta nya
arbetssätt för att våldsutsatta
ska på stadigvarande boende.
Jobbar på tre olika arbetssätt
för att våldsutsatta ska ha ett
stadigvarande boende och de
består av. 1. flytta
våldsutövaren 2. byta ärende
med annan stadsdel 3. jobba
mot lokala hyresvärdar så att
våldsutsatta kan få en egen
bostad.

Inom ramen för
statsbidrag.





Vem Uppföljning

Ange vem som ansvarar
för åtgärden.

Beskriv vad som har genomförts. Hur har
parterna uppfyllt sina åtaganden.

Denna kolumn fylls i i samband med
uppföljning.

Medborgarkontoret som
samarbetspartner? Samt
VC. Kyrkan. Frivilliga
organisationer.
Beställarenheten,
förebyggande enhet.

 Vi har genomfört informationssatsningar
inom förebyggande verksamheten både
på olika träffar men även via
informationsutskick.
Biståndshandläggarna informerar den
enskilde vid ett första möte samt vid
uppföljningar. Vi har även en digital
stödjare som utbildar inom digital teknik
både i grupp och enskilt. Det finns både
drop in tider men även schemalagda
föredrag.

Förebyggande enheten
och polisen.

 Utbildning tillsammans med polisen har
genomförts på förebyggande enheten,
aktivitetscenter för äldre.  Se även ovan
gällande information och övrig utbildning.



Alla anställda
tillsammans med VIR

 Information till äldre görs kontinuerligt
samt har det varit en temavecka inriktning
våld i nära relation inriktat mot äldre.
Biståndshandläggarna inom både funk och
äldre informerar om våld i nära relation
och frågar om det vid möten med den
enskilde. De använder sig av Freda
kortfrågor, behöver dock fortsätta
utveckla användandet av Freda kortfrågor.

Vräkningsförebyggande
enheten och
biståndshandläggare

Enheten VIR har haft en föreläsning för sdf
och regionen inom samverkan för god och
nära vård (på HBY vårdcentral) – i syfte att
sprida kunskap för både regionen och
äldreomsorgen.

Beställarenheten,
förebyggande enheten
Avdelningschef

 Äldrekurator har tillsammans med
vräkningsförebyggande enheten
samverkat för att hindra vräkning. Från
nästa år utökar vi resurserna och
finansierar då en heltidstjänst – men
tjänsten ligger inom vuxen på
vräkningsförebyggande enheten. Det blir
ett samordnat ansvar för
vräkningsförebyggande uppsökande
insatser på så sätt.



Relationsvåldsteamet i
samverkan med Bou,
beställarenheten,
ekonomiskt bistånd mfl.

Två träffar inom ramen för lokal
samverkan om våld har genomförts i år.
Den ena med tema våldsutsatthet och
föräldraförmåga och den andra om
polisens arbete med brott i nära relation.
RVT har även träffat polisens BIN-grupp
för att prata samverkan och öka
förståelsen för varandras uppdrag, flera
gemensamma informationsinsatser har
också gjorts under hösten.
Metodtid om intersektionella analyser har
genomförts, framkom att perspektivet
redan finns i utredningsarbetet då
bedömningar görs utifrån individens
förutsättningar och med hänsyn till
särskild utsatthet. Vi såg också att det i
flera fall saknades nedskrivna analyser om
varför de särskilda bedömningar gjorts,
vilket skulle kunna vara något att utveckla
vidare.
Workshop har genomförts RVT och BoU
samt familjestöd tillsammans med RVC
med temat att motivera våldsutövare till
stöd samt riskbedömningar utifrån Ethical
inquiry.



Relationsvåldsteamet Stadsbidragsprojektet för stadigvarande
boende har fått namnet BoFast. Under
året har arbetet med BoFast fortsatt enligt
planering. I samarbete lokala
fastighetsägareföreningar har förslag till
överenskommelser för förtur åt
våldsutsatta tagits fram. Två
överenskommelser är fastställda med
lokala hyresvärdar och kontakt pågår med
ytterligare hyresvärdar. Information om
våld i nära relation och dess långsiktiga
konsekvenser på bostadsmarknaden för
den våldsutsatta har lyfts i dialog med
hyresvärdar och deras medarbetare.
Arbetet med att erbjuda våldsutövare
boende så att våldsutsatta och barn kan
bo kvar hemma har prövats vid 6 tillfällen
under året. I två av fallen har
riskbedömning och säkerhetsplanering
resulterat i att våldsutsatt och barn kunnat
bo kvar i hemmet. Utveckling av
arbetssättet fortsätter. En
samverkansöverenskommelse mellan
Hässelby-Vällingby och
Skärholmen/Hägersten-Älvsjö
stadsdelsförvaltningar har tagits fram för
att kunna erbjuda våldsutsatta klienter
som kan bo kvar i Stockholms stad men
inte i sin nuvarande stadsdel att få boende
och stöd i en ny stadsdel. Fyra försök har
gjorts att pröva överenskommelsen, men
inget byte har ännu genomförts då
förutsättningarna överenskommelsen
behövt justeras för att förtydliga målgrupp
för arbetsättet. Socialsekreterarna har
arbetssätten i åtanke vid hantering av
ärenden och de nya reglerna för förtur har
lett till mindre behov av BoFast arbetssätt
då flera klienter har fått förtur genom
bostadsförmedlingen.





Prioriterat samverkansområde Orsak Åtgärd När

Kriminella miljöer och livsstilar Beskriv orsaken till problemet, kan
vara flera, gör då flera separata
åtgärder.

Koppla åtgärd mot respektive
orsak. Beskriv tydligt vad som
ska göras och hur det ska
utföras.

Ange tid för när
åtgärden ska vara
genomförd (alt
linjearbete).

SIG vuxna Utveckla stöd till personer som vill
lämna en kriminell livsstil

Utveckla arbetssätt Linjeverksamhet

SIG anhörigstöd Utveckla stöd till anhöriga till
personer som i kriminalietet

Utveckla arbetssätt Linjeverksamhet

Trefas Utifrån en gemensam lägesbild
samordna insatser på individnivå

Utveckla arbetssätt Linjeverksamhet

SIG unga Utveckla stöd till unga som vill
lämna kriminalitet

Utveckla arbetssätt Linjeverksamhet





Vem Uppföljning

Ange vem som ansvarar
för åtgärden.

Beskriv vad som har genomförts. Hur har
parterna uppfyllt sina åtaganden.

Denna kolumn fylls i i samband med
uppföljning.

Sdf, Enheten för stöd
och skydd

Under året har det totalt varit 25 individer
inskrivna.

Sdf, Enheten för stöd
och skydd

Antal anhöriga
Enskilda stödsamtal: 23
Familjesamtal: 11
BRA-samtal: 5
Cirklar: 11 unika deltagare

Trefas operativa och
strategiska grupp

Ingen individ har hänvisats till Bops
(Polisen)

Sdf, Ungdomsenheten Insatser har under året varit 9 stycken




